

Aika: 17.01.2017, klo 18:00

Paikka: Rakentajanaukio 4, 02150, Espoo

Läsnä: Anton Närekorpi, pj
Heidi Kaukinen, s
Daniel Haaranen
Iiro Lindgren, poistui 15.4
Niko Kälkäjä
Oskar van der Weij
Samuel Viitikko
Silja Yli-Juuti

Emmi Kosomaa
Konsta Huuki
Juho Ylen, poistui 5.2

1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1 Anton Närekorpi julisti kokouksen avatuksi ajassa 18:02

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT

5.1 Aalto yliopiston ylioppilaskunnan (AYY) kiltakummi esittäytyy: Konsta Huuki.

5.2 Kuulumiskierros. Kaikille kuuluu hyvää.

5.3 Menneet tapahtumat.

5.3.1 Toimarisisit. Raadin jäsenillä ollut hauskaa sekä vierailta. Suvi Ojala antoi palautetta siivouksen laadusta.

5.3.2 Talvipäivän rasti. Rastin pitäminen sujui hauskoissa merkeissä.

5.4 TTER:n ensimmäinen hakukierros auki. Kannattaa hakea.

5.5 Muistutus killan postilötteröstä. Postit on helppo käydä hakemassa keskustuimistolta esimerkiksi kauppareissun yhteydessä.

5.6 Ilmoittautuminen Jämeränjälkeen. Anton Närekorpi kehoittaa osallistumaan, vaikkei itse pääsekään.

6. JÄSENASIAT

6.1 Uudet jäsenet. **Päätös: Hyväksytään Konsta Huuki, Vallerie Ritter ja Laura Mathuni killan jäseniksi.**

6.2 Raadin palaute. Nettisivujen päivitys. Raati kiittää palautteesta ja ottaa se huomioon tulevassa toiminnassaan.

7. YLEISTÄ

7.1 Toimintasuunnitelmat ja budjetit 2017. Budjetit tehdään suoraa budjettityökaluun. Jos viime vuoden budjettien toteumassa eroja, kysytään edeltäjiltä syytä.

7.2 Vuosijuhlaedustukset 2017. **Päätös: Iiro Lindgren menee Potentiaalisiin Tasaukseen 96 vuotta. Suvi Ojala ja Erik Jaatinen menee Fuusio 70 vuotta vuosijuhlaan.**

Kysytään Erik Jaatiselta halukkuus Potentiaalisiin Tasaukseen. Iiro Lindgren, Erik Jaatinen ja Samuel Viitikko ovat halukkaita Vasara 80 vuotta vuosijuhliin.

7.3 IK-Toimari 2017 -haalarimerkki. Ei uutta asiaa.

7.4 Raatipaidat. Ei uutta asiaa.

7.5 Muu raatihäpäke. Ei uutta asiaa.

7.6 Käyntikortit. Ei uutta asiaa.

- 7.7 Naamaläsy. Valmiina drivessä, mutta tulostuspaikka puuttuu. Konsta Huuki kertoi keskustuomiston väritulostus ja laminointi mahdollisuudesta.
- 7.8 Abipäivä 19.1. Anton Närekorpi on jo ilmoittanut osallistujat.
- 7.9 Ilmanpuhdistimien käyttö. Niko Kälkäjällä ja Anton Närekorvella on koulutus ilmanpuhdistimen käyttöön.
- 7.10 Raadin kehityskeskustelut. Anton Närekorpi kertoi kehityskeskusteluiden olleen viime vuonna helmikuussa, mutta monen mielestä ne tulivat liian aikaisin. Hän ehdotti, että ne voitaisiin pitää tulevan kesän ja syksyn aikana.
- 7.11 Nettisivut. **Päätös: Kaikki päivittävät oman vastualueensa.** Jos ei osaa itse, niin tehdään yhdessä. Emmi Kosomaa ehdotti, että englannin kielisille sivuille voisi kääntää ammattiaine-kerhojen osuuden.
8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
- 8.1 Erik Jaatinen ja Suvi Ojala eivät paikalla.
9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA
- 9.1 Avainasiakasilta 25.1. Ida Tasalla järjestelyt hoidossa eli ei tarvitse muiden raadin jäsenten apua. Iltaa varten täytyy valmistella esitykset: Anton Närekorpi esittelee killan, Ida Tasa esittelee yritysten yhteistyön, Niko Kälkäjä esittelee excursiotoiminnan, Samuel Viitikko esittelee opinnot ja Iiro Lindgren/Lauri Nyrhilä esittelee fuksitoiminnan. Kaikki raadin jäsenet paikalle.
10. OPINTOTOIMIKUNTA
- 10.1 Kesätyösauna 31.1. Samuel Viitikko kertoi, että energia-alan firma puuttuu vielä, mutta HSY ja YIT ovat vahvistaneet tulonsa. Ida Tasa on kertonut pyytävänsä Fennovoimaa energia-alan firmaksi edustamaan tapahtumaan.
11. FUKSITOIMIKUNTA
- 11.1 Fuksien kuulumiset. Fukseille kuuluu hyvää, mutta Rocket Leaguen liittyen vielä opittavaa.
12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
- 12.1 KV-vanhus moikkaa: Emmi Kosomaa. Killan englannin kieliset tapahtumat ovat olleet suosittuja ja Emmi kannusti niiden järjestämiseen ainakin keväällä, mutta syksy vielä epäselvää. Emmi otti esille, että kulttuurivastaavien tapahtumat voisivat olla kaksikielisiä myös, mutta asiasta täytyy keskustella kulttuurivastaavien kanssa.
13. RUUTISET-TOIMIKUNTA
- 13.1 Lehti. Ensimmäinen lehti valmis KotimaanPitkälle. Daniel Haaranen on varannut lehden juttujen tekemiseen pari viikkoa ja aikoo lähettää lehden ajoissa painoon. Daniel Haaranen kertoi tekevänsä raatiesittelyn ensimmäiseen lehteen. Kysymykset esittelyä varten tulee google formsin kautta.
14. EXCURSIOTOIMIKUNTA
- 14.1 Tervehdysmailit. Mailit on lähetetty ja yksi on vastannut: Pelletti ry.
- 14.2 HSY excursion mainostus. Excursio on suunnattu 1. ja 2. vuoden opiskelijoille, joten mainostus kohdistetaan heille. Mainostuksessa Facebookissa täytyy keskustella asianmukaisten kanssa.
- 14.3 Lakikäyttöoikeus. Niko Kälkäjä mietti, miten sitä haetaan. Konsta Huuki kertoi, että sitä haetaan Teekkarijaostolta.
15. RAHA-ASIAT
- 15.1 Hyväksyttävät laskut: **Päätös: Hyväksytään lasku.**
- 15.2 Tanssitoimikunnan budjetti. Oskar van der Weij kertoi Irene Konolan laittaneen viestiä asiaan liittyen. Lisätään budjettiin.

15.3 Kone-, Sähkö- ja Rakennusinsinöörkillan jääkiekkovuorojen laskutuskäytäntö. Selvitetään asia kiltojen kesken. Iiro Lindgrenin mukaan vuoro on kerran kahteen viikkoon.

15.4 Kahvisponsori. Ida Tasa ei paikalla, joten asiasta on ei voi keskustella.

16. TIEDOTUS

16.1 Ei uutta asiaa.

17. AYY JA ITY

17.1 Kiltakummi. Konsta Huuki kertoi, että hänen tavoitteena on tuoda AYY:n kuulumiset raadin kokouksiin.

18. MAIK JA AA-KERHOT

18.1 MAIK. MAIK-risteily järjestetään 20.-21.3.2017. Daniel Haaranen valittiin MAIKin nettisivuvastaavaksi.

18.2 AA-kerhot. Niko Kälkäjä hankkii uusien puheenjohtajien sähköpostiosoitteet.

19. RIL JA TEK

19.1 Ei uutta asiaa.

20. M.E.T.A

20.1 Killan saunavuoro.

21. SEURAAVA KOKOUS

21.1 Seuraava kokous järjestetään 24.1.2017 kello 18.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

22.1 Anton Närekorpi päätti kokouksen kello 19:21.

VAKUUDEKSI

Anton Närekorpi
Puheenjohtaja

Heidi Kaukinen
Kirjuri-tiedottaja